
 

 
 

Geachte voorzitter,  

leden van de raad, collegeleden en andere aanwezigen  

 

Mijn naam is Pieter van den Berg  

en ik ben een van de bewoners van het appartementencomplex Aquaradius  

gelegen aan Het Hof van Pampus te Hoofddorp 

 

Ik richt mij tot u namens de werkgroep Duinpolderweg. 

Bestaande uit; 

 

 De docenten en leerlingen Haarlemmermeer Lyceum,  

 Wijkraad Floriande 

 en de 100 bewoners van Aquaradius, het appartementecomplex voor 55 plussers. 
allen gelegen aan de Nieuwe Bennebroekerweg, 

 
Wij maken ons zorgen daar u binnen kort een beslissing gaat nemen over het verdubbelen 
van de Nieuwe Bennebroekerweg naar 2 x 2 rijbanen,  specifiek het traject dat langs de 
Westkavel loopt. 
 
En wel om de volgenden redenen ; 
 
In 2014 heeft u vergunning verleend om de bouw van het appartementencomplex 
Aquaradius mogelijk te maken welke wij duurzaam en bijna Co2 neutraal hebben gebouwd. 
 



Al tijdens de bouw hebben wij noodzakelijke investeringen moeten doen,  
daar de maximaal toelaatbare hoge grenswaarde van 63 dB al was overschreden.  
De destijds gemeten waarde op de Bennebroekerweg was toen al 64 dB.  
Berekend is onlangs door M+P raadgevend ingenieurs B.V. dat er een geluidstoename  
van 1.5 dB wordt verwacht indien door u beslist wordt dat de Nieuwe Bennebroekerweg 
verbreed gaat worden van een 2 x 1 rijbaan tot een 2 x 2 rijbanenweg. 
 
De ruim 65 dB is dus hoger dan de reeds verleende vergunde maximum ontheffingswaarden 

van 63 dB  

en ….dus onacceptabel. 

- 

Indien u toch besluit de plannen in ongewijzigde vorm door te laten gaan  

zou dit leiden tot een noodzaak van aanvullende geluidswerende maatregelen, 

die gezien de geringe afstand tussen de weg en de appartementen praktisch onmogelijk zijn 

 

Dit appartementengebouw kan moeilijk verplaats worden,  

maar het trace verleggen ligt nu nog in UW mogelijkheden. 

- 

Wij hebben, om al deze kosten te voorkomen en de leefbaarheid van alle bewoners te 

behouden,  drie  voorstellen gemaakt om het trace te verleggen  

richting Weerlaan te Hillegom. 

Op het kaartje, dat u uitgereikt heeft gekregen, ziet u 3 varianten. 

 

Wij hebben als voorkeur variant 1, daarom hebben wij deze ook 1 genoemd. 

Voor de aanwezigen die geen kaartje hebben zal ik de route proberen uit te leggen; 

 

Komende vanuit Amsterdam buigt De nieuwe Bennebroekerweg  

ter hoogte van de Nieuwe Molenaarslaan/Haarlemmermeerlyceum Zuidrand 

linksaf langs het Sportpark Pioniers  

door Park 21 heen over de Drie Merenweg,  

deze passeert u dan links langs de Leendert van der Meulen brug  

richting Ringvaart,  

dat onze voorkeur heeft deze met een aquaduct te passeren  

richting Weerlaan in Hillegom 

. 

Bovendien hoeft de Spieringweg dan niet afgesloten te worden en  

voor de fietspaden hoeven geen kostbare investeringen gedaan te worden. 

- 

Variant 1 heeft niet alleen onze uitdrukkelijke voorkeur maar ook  

de docenten en leerlingen van het Haarlemmermeer Lyceum Zuidrand zijn daar blij mee. 

Deze school ligt n.l. minder dan 50 meter vanaf de rand van de provinciale weg,  

wettelijk is dat inverband met luchtkwaliteitseisen  al niet toegestaan,  

zie “ Besluit gevoelige bestemmingen”  

 

Ook het longfonds heeft daarover een petitie aangeboden aan de Tweede Kamer 

 
Ook Ball Park 10 ook wel genoemd Sportpark Pioniers ziet veel heil in het omleggen  
van de weg volgens vartiant 1.  
De afwikkeling van verkeer, vooral tijdens sportevenementen,  
kan volgens hen dan veel sneller verlopen. 



 
Het bestuur van de Wijkraad Floriande is ook voorstander van variant 1, daar zij verwachten 
dat door deze oplossing de files in de ochtend en avondspits bij het in- en uitrijden van de 
wijk, sterk zullen verminderen en daar mee ook de luchtkwaliteit. 
 
Want de wijkraad verwacht dat de bewoners van Floriande toch al meer last krijgen van 
fijnstof en geluidsoverlast van het vliegverkeer  
door de plannen welke nu in voorbereiding zijn voor de uitbreiding van Schiphol. 
  
Bijkomend voordeel is dat 
indien de weg ter hoogte van de Westkavel wordt omgelegd  
er een stuk grond vrijkomt  
naast het momenteel in aanbouw zijnde appartementencomplex Pampus,  
dat benut kan gaan worden voor woningbouw cq appartementen. 
Met de opbrengst hiervan 
zal het de kosten van het omleggen van het traject Nieuw Bennebroekerweg 
aanzienlijk drukken. 
- 
“U zult zich wellicht afvragen waarom wij ook een variant 2 en 3 hebben toegevoegd.  
Deze varianten zijn er, 
indien u mocht besluiten dat variant 1 op generlei wijze te realiseren is. 
  
Bij de varianten 2 en 3 ziet u dat de uitbuiging van de Nieuwe Bennebroekerweg  
Iets voor en bij de rotonde Deltaweg plaats vindt . 
Ook bij deze varianten zijn wij voorstander om de weg richting Weerlaan Hillegom  
verdiept aan te leggen met een aquaduct onder de Ringvaart. 
Nadeel van deze varianten is dat voor de Spieringweg en het fietspad kostbare investeringen 
gedaan moeten worden welke bij variant 1 niet van toepassing zijn. 
 
Het credo van uw raad is altijd geweest; 
“ Eerst bewegen dan bouwen”  
Gebouwd is er al…met uw vergunning.. 
Dus nu moet het bewegen…bewegen…  
rekening houdend met de gebouwen die er nu staan. 
Dus, vragen wij u,  
sta niet toe dat de Duinpolderweg daar vlak langs gaat lopen. 
Het is nog niet te laat. 
Het besluit ligt in uw handen. 
 
In verband met de verkiezingen verzoeken wij u  
zich voor 21 november duidelijk uit te spreken  
welke voorkeur u en of uw hele fractie heeft  
wat betreft de aanleg en het traject Duinpolderweg. 
 
Wij wachten met spanning uw besluit af. 
Hartelijk dank voor uw aandacht. 


